
      

ДО КМЕТA НА ОБЩИНА ШУМЕН 

ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ШУМЕН 

 

ПИТАНЕ 

От Данаил Данчев - общински съветник от групата „КАУЗА ШУМЕН“ 

ОТНОСНО: НАЦИОНАЛНА ПРОГРАМА ЗА ФИНАНСИРАНЕ 

Уважаеми г-н Христов, 

На сесия на общински съвет – Шумен през м. март 2024г. отправих към вас устно 

питане за това за какви обекти ще бъдат разходвани представените от държавата 

50 000 000лв. по т.нар. програма „Инвестиционни проекти на общини“. Тогава в отговора 

си Вие и г-жа Десислава Петрова казвате, че средствата са предвидени за няколко 

инфраструктурни обекти като се е наложила корекция в размерите на финансиране 

доколкото съгласно нормативните изисквания е необходимо тези суми да бъдат разплатени 

в рамките на бюджетната година, поради което се е наложило специално корекция за 

размера на сумата към градския стадион „Панайот Волов“.  

Тъй като предстои края на бюджетната година, а вероятно при изготвянето на 

отговора на настоящото питане тя вече ще е изтекла, моля да получа отговор на следните 

въпроси:   

1. Какъв е размера на средствата, за които са сключени споразумения по 

програмата за инвестиционни проекти между МРРБ и община Шумен? Моля 

отговорете по обекти и суми.  

2. Какъв е размера на разплатените към 31.12.2024г. към изпълнителите на тези 

обекти суми? 

3. Какво ще се случи с останалия финансов ресурс до размера от 50 000 000лв – ще 

бъдат ли прехвърлени тези средства за следващата бюджетна година или са 

окончателно загубени от община Шумен? 

 

Моля на основание Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация град Шумен да ми 

предоставите писмен отговор. 

 

        

С Уважение: ...............................    

/Данаил Данчев – общински съветник от „КАУЗА ШУМЕН“/  


